
Referat Jørstadmoen FAU 2021-2022 
 

Dato Tirsdag 11.04.23 

Til stede Marthe Evenrud Bjerke, Anne-Lene Gustafsholm, Lena Dalen, 
Vemund Bjørke,  Veronica De Wit, Kristine Aurlien, Stine Rybråten, 
Jan Harald Engelund. 

Forfall  

 

 Innhold i møtet Ansvar  

Sak 1 Informasjon fra rektor 
 
Juleavslutning:  
Tilbakemelding fra avstemningen. 133 svar, 82 ønsker å fortsette som før.  
 
Juleavslutning fortsetter som før, men 4. trinn kan få hjelp av 3. trinn til oppgavene.  

 

Sak 2 17.mai:  
Hva som er ønsket for å få til en best mulig 17.mai-feiring. Grendeutvalget foreslår et 
mulig samarbeid med Jorekstad.  
Vemund undersøker med Jorekstad og Terje Rønning. Forslag om at man kan være ute 
ved fint vær og kanskje inne på Jorekstad ved dårlig vær.  
 
6.trinns foreldrekontakt har vært i kontakt med FAU-leder. De mangler folk for å dekke 
opp alle oppgaver til 17.mai, men skal ta kontakt med 5.trinn.  
 

 

Sak 3 Saker fra KFU som skal diskuteres i eget FAU 
 
Skolekontoret ønsker innspill på hvordan vi kan samarbeide om et felles leseprosjekt? 

- Egen plan på skolen. En felles plan i kommunen. Kjøper inn lettlestbøker til 
skolene.  

- Høytlesing i klasserom. 
- Litteraturfestivalen. 

 
Forslag til leseprosjekt i kommunen: 
Hver skole kan ha leseprosjekt der de samler leseminutter og lager en søyle som er 
synlig på skolen. Denne viser skolens samlede leseminutter over en periode på f.eks 3-
4 uker.  1. og 2. trinn kan ta med lydbøker i tillegg.  
Etter endt periode kan elevene nå en belønning. Eks. spilltime, stikkballturnering, film, 
turdag, idrettsdag osv. Dette må være et lavterskeltilbud som det skal være enkelt for 
skolene å gjennomføre. Hvis f.eks alle elever leser i gjennomsnitt 80 min i uka kan de 
nå spilltime, men hvis de leser 150-200 min i gjennomsnitt, kan de oppnå 
toppbelønningen.  
 
Man kan f.eks inkludere biblioteket. Hver skole kan rapportere inn hver fredag hvor 
mange leseminutter de har lest og biblioteket kan ha en stor plakat i sine lokaler der de 
står hvor mye elevene i kommunen har lest i perioden. Kanskje kan et diplom sendes ut 
til hver skole etterpå fra biblioteket? Kanskje en enkel premiering til den skolen som 
har lest mest i gjennomsnitt pr elev?  

 
Fotografering og filming 
Ønske om felles retningslinjer for dette i Lillehammer-skolen.  

- Anmodning om å ikke ta bilde eller legge ned et forbud?  
- FAU-Jørstadmoen er positive til felles retningslinjer. Må finne en god måte å 

kommunisere dette ut til foreldrene.  
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Ønskede målsetninger for KFU-Lillehammer? 

- Like forutsetninger for barna uansett skole 
- Utarbeide felles retningslinjer for Lillehammer-skolen 
- Få kjennskap til politiske beslutninger, budsjett o.l. som kan få konsekvenser på 

skolene, foreldre står sammen opp mot politiske avgjørelser. 
 
 

Sak 4 Kakedugnad 
 
Resultat av kakesalg 41280,- 
 

 

Sak 5   

Sak 6   

Evt Befaring med Trafikksikkerhetsutvalget sammen med rektor, en representant fra FAU, 
Kommunen, fylkeskommunen, vegvesenet var til stede.  
 
Søkt om lys og søkt om gjerde. Søknad blir med inn til fylkeskommunen.  
Dette er for å gjøre området til skolen mest mulig trafikksikkert.  
 
Det skal lages en mer definert drop-sone for å slippe av unger. Det er tatt kontakt med 
drosje-selskap for å høre om de også kan slippe av ungene på samme sted.  
Foreldre blir informert på VISMA når alt er i orden.  
 
 
 
Ta opp på foreldremøter 
 
Hvordan holder man kontakt med foreldre i klassen?  
Ikke alle har Facebook. Hvordan varsler man da? 
 

 

 

Neste FAU-møte avholdes 8.mai 2023 kl 18.30.  

Sak som skal med:  

- Planlegge årsmøte 


